
 

 
 
 

1. Waarom wordt de raad geïnformeerd? 

In het hoofdlijnenakkoord van de coalitie wordt veel aandacht besteed aan de gewenste 

aanpassingen aan (de uitvoering van) het afvalbeleid. Met deze raadsbrief informeert 

het college de raad over de wijzigingen die op korte en middellange termijn worden 

ingezet. 

 

2. Korte inhoudelijke toelichting 

Het doel van het afvalbeleid is het verminderen van restafval, een goede dienstverlening 

aan de inwoners en een efficiënte afvalinzameling. 

 

Dit doel is alleen haalbaar als alle betrokken partijen zich houden aan afspraken. Dit 

geldt voor de gemeente, voor Avalex maar ook voor de inwoners. Van de inwoners mag 

verwacht worden dat zij hun afval aanbieden op de afgesproken wijze, in de 

(ondergrondse) containers of, in geval van grofvuil, na het maken van een afspraak met 

Avalex. 

 

Voor wat betreft de rol van Avalex heeft het college geconstateerd dat de 

dienstverlening door Avalex op punten te wensen overlaat en dat de organisatie nog 

niet altijd naar behoren functioneert. Het college neemt maatregelen om dit te 

verbeteren. Deze maatregelen laten zich onderscheiden naar korte en middellange 

termijn. 

 

Op korte termijn wil het college zich richten op het verminderen van het zwerfafval en de 

bijplaatsingen van restafval en grofvuil bij de ondergrondse containers. Daarnaast wil 

het college pas op de plaats maken als het gaat om de uitrol van Het Nieuwe 

Inzamelen. 

 

Na uitwerking van de kosten van invoering van verschillende maatregelen, zullen deze 

na de zomer ter goedkeuring voorgelegd worden aan de raad. 
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Korte termijn 

Clean Team 

Het Clean Team, waarvan de inzet in de maanden april tot en met juni is afgebouwd, zal 

weer volledig ingezet worden om de zogenaamde hot spots dagelijks op te ruimen en te 

ontdoen van bijgeplaatste zakken, illegaal gedumpt grofvuil (waar mogelijk) en zwerfvuil. 

Het college zal afspraken maken met Avalex met als doel het Clean Team gedurende 

de zomermaanden (juli tot en met september) weer in te zetten. 

De kosten voor deze inzet bedragen € 5.000 per week. Deze kosten voor zover 

gemaakt in 2018 zullen als tegenvaller meegenomen worden bij het opstellen van de 2e 

Turap 2018. Een nadelig resultaat van de 2e Turap 2018 zal gedekt worden uit de 

algemene reserve vrij besteedbaar. 

 

Temporiseren invoer Het Nieuwe Inzamelen 

In afwachting van een evaluatie van Het Nieuwe Inzamelen in Voorburg-Midden, zal de 

uitrol van HNI in andere wijken in de gemeente worden stopgezet. Bewoners in de 

wijken waar al bewonersoverleg heeft plaatsgevonden, zullen hiervan nog voor de start 

van de zomervakantie (16 juli 2018) op de hoogte worden gebracht. 

 

Wekelijks ophalen restafval bij de laagbouw 

Het college zal op korte termijn overleggen met Avalex op welke termijn het bedrijf de 

wekelijkse (rest)afvalroutes kan inplannen. Tegelijkertijd heeft het college Avalex om 

een prijsopgave gevraagd van de her-invoer van wekelijks inzamelen. Deze zal, samen 

met een inschatting van gederfde opbrengsten, meegenomen worden in een definitief 

besluit over wekelijks inzamelen.  

Afhankelijk van het moment waarop Avalex kan starten met het weer wekelijks 

inzamelen van restafval, wordt de raad op een nader moment geïnformeerd over de 

financiële consequenties. 

 

Zwerfafval 

Vanuit de gemeente, Stadsbeheer, zal meer gestuurd worden op het opruimen van 

zwerfafval. Dit betreft afval dat niet in de directe omgeving van de zogenaamde 

afvalparkjes ligt.  

 

Grofvuil 

Nu de milieustraat aan de Nieuwe Havenstraat is gesloten, neemt de vraag naar het 

gratis ophalen van grofvuil door Avalex toe. Het is van belang dat Avalex deze dienst 

uitvoert volgens de afspraken vanuit de DVO, binnen 5 werkdagen. Het is gebleken dat 

Avalex dit niet heeft kunnen waarmaken de afgelopen maanden, ondanks het feit dat 

Avalex sinds de sluiting van de milieustraat op 4 juni, structureel meer routes heeft 

ingepland. Het college spreekt Avalex er op aan dat zij de afspraken uit de 
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dienstverleningsovereenkomst nakomt. Verder worden de juridische mogelijkheden 

onderzocht om het nakomen van de dienstverleningsovereenkomst af te dwingen. 

 

Hiernaast kampt de gemeente ook met veel illegaal gedumpt grofvuil. Het gaat om 

gemiddeld 90 illegale dumpingen per maand. Het opruimen van deze illegale 

dumpingen kost veel inzet van capaciteit en middelen. Het is dan ook van groot belang 

om tot een oplossing te komen. De gemeente zoekt naar mogelijkheden om de 

handhaving op illegale dumping effectiever te laten plaatsvinden. 

 

Ook onderzoekt de gemeente samen met Avalex de mogelijkheden van een mobiele 

milieustraat die op gezette tijden in de gemeente staat. In deze milieustraat kunnen 

mensen klein grofvuil (zoals KCA, frituurolie, kleine elektrische apparaten) inleveren 

maar ook karton, piepschuim en snoeiafval.  

 

Middellange termijn 

Nascheiding 

Het scheiden van afvalstromen en daarmee het herwinnen van grondstoffen is van groot 

belang. Het college wil laten onderzoeken of nascheiding een betere wijze van 

scheiding oplevert dan de huidige bronscheiding. Ook Avalex onderzoekt de 

mogelijkheden voor nascheiding binnen het Avalex-gebied en de mogelijkheden op de 

middellange tot lange termijn. 

Naast scheidingsresultaten, en de kwaliteit van de herwonnen grondstoffen, zal hierbij 

ook worden gekeken naar de kosten en opbrengsten voor de gemeente en de 

beschikbaarheid van voldoende capaciteit bij bestaande (of in aanbouw-zijnde) 

installaties. 

 

Financiering 

Kort na de zomer zal het college met een voorstel naar de raad komen met de 

uitgewerkte maatregelen voorzien van een financiële dekking. In de 2e TURAP zullen de 

extra kosten voor afvalinzameling in 2018 zichtbaar worden gemaakt. De gevolgen voor 

2019 en verder worden in de begroting 2019-2022 vertaald. Uitgangspunt is daarbij dat 

de maatregelen zullen leiden tot een verbetering van het serviceniveau aan de inwoners 

en niet leiden tot verhoging van de afvalstoffenheffing. 
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